
Protokół Nr 80/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 8 kwietnia 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski  członkowie  Zarządu:  p.  Bożena  Grochala,   p.  Edward  Rozmus  zgodnie  z 
załączoną listą obecności oraz Skarbnik  Powiatu – p. Renata Mróz, Komendant Powiatowy 
Państwowej Straży Pożarnej – p. Mariusz Wilamowski, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 
– p. Krzysztof Dubojski, Inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
– p. Patryk Kozłowski.

Obrady trwały w godzinach: 12  06 – 15  00. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 

                  Porządek obrad:
       I.         Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej
             1.   Omówienie sprawy zakupu wozu strażackiego. 
      II.        Powiatowy Zarząd Dróg

1. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż środka  
      trwałego (koparko-ładowarki marki Ostrówek typ K 0162 z 1982r.) w drodze  
      przetargu pisemnego (zbieranie ofert). 
2. Wyrażenie zgody na upoważnienie Dyrektora PZD do dokonywania czynności 

prawnych związanych z przygotowaniem i realizacją inwestycji prowadzonych w 
ramach  Programu  Wieloletniego  pod nazwą  „Narodowy Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 – 2011.”

3. Omówienie  sprawy  współfinansowania  remontu  drogi  powiatowej  Napierki  – 
Białuty.

4. Wyrażenie zgody na zatrudnienie robotnika drogowego w Powiatowym Zarządzie 
      Dróg. 

III.  Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
             1.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż środka 

 trwałego w drodze przetargu otwartego.  
             2.  Rozpoczęcie procedury w sprawie utworzenia gimnazjum na potrzeby OHP przy 

     ZSZiO w Nidzicy.
3.  Wybór procedury postępowania w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora ZSO 
      w Nidzicy.

IV.  Wydział Finansowy
       1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie samochodu 
             osobowego stanowiącego własność Starostwa Powiatowego w Nidzicy na rzecz 
             Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy.

2. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach otwartego 
konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2009 roku.

3. Wnioski finansowe.
4. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
    - zmian w budżecie powiatu w 2009 roku
    - udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu.

Na posiedzenie  przybywa Komendant  Powiatowy Państwowej  Straży Pożarnej  p.  Mariusz 
Wilamowski. 



Ad. I.
P.  M.  Wilamowski  poinformował  Zarząd,  że  ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na 
przedmiot  zamówienia:  „Dostawa średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego z napędem 
4x4” na kwotę,  która  została  zabezpieczona  tj.  550.000zł.  Zgłosiło  się  dwóch oferentów: 
Przedsiębiorstwo  Specjalistyczne  „Bocar”  Sp.  z  o.o.  Korwinów  oraz  Piotr  Wawrzaszek 
Inżynieria  Samochodów Specjalnych  Bielsko  Biała.  P.  M.  Wilamowski  oświadczył,  że  w 
prowadzonym  postępowaniu  wybrano  do  realizacji  zamówienia  najkorzystniejszą  ofertę 
złożoną przez Przedsiębiorstwo Specjalistyczne „Bocar” Sp. z o.o. z wartością przedmiotu 
zamówienia brutto: 548.375zł. Dodał, że oferta w/w przedsiębiorstwa otrzymała największą 
liczbę punktów w kryterium oceny.  Zaznaczył,  że w dniu dzisiejszym zostanie  podpisana 
umowa a na 30 kwietnia 2009r. został ustalony termin dostawy.      
Następnie  Pan  Komendant  oświadczył,  że  ma  informację,  iż  Samorząd  Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego przyznał  dotację  w kwocie 35.000zł  z  przeznaczeniem na zakup 
samochodu ratowniczo – gaśniczego. Dodał, że trzeba wykorzystać te środki i w związku z 
tym  składa  wniosek  do  Rady  Powiatu  by  środki  te  przeznaczyć  na  naprawę  samochodu 
specjalnego, który uległ wypadkowi. 
Pan  Starosta odparł,  że  środki  przeznaczone  są  na  zakup  samochodu  ratowniczo  – 
gaśniczego a nie na remont uszkodzonego samochodu.
P. M. Wilamowski  zwrócił  się z  prośbą by środki  zabezpieczone  przez powiat  na zakup 
samochodu przeznaczyć na naprawę uszkodzonego samochodu.
Pan  Wicestarosta  zwrócił  uwagę  na  fakt,  że  Rada  Miasta  zwiększył  dotację  na  zakup 
samochodu o kwotę w wys. 18.000zł. Podkreślił, że Rada Miasta podjęła decyzję, że środki są 
przeznaczone na zakup samochodu.    
Pani  Skarbnik  odparła,  że  w związku  z  tym,  trzeba  będzie  przesunąć  kwotę  35.000zł  i 
18.000zł z inwestycji na remont samochodu specjalnego.
Pan Starosta zapytał o koszt naprawy samochodu.
Pan Komendant odparł, że rzeczoznawca samochodowy oszacował koszt naprawy na kwotę 
82.900zł.  Dodał,  że  ma  nadzieję,  że  w  wyniku  podjętych  działań  kwota  na  naprawę 
samochodu specjalnego zostanie zabezpieczona.

Posiedzenie opuszcza p. M. Wilamowski.
  
Ad. II.
P. K. Dubojski poinformował Zarząd, że została wykonana wycena na koparko-ładowarkę w 
wys.  10.800zł.  W związku  z  powyższym  przygotował  i  przedstawił  uchwałę  w  sprawie 
wyrażenia  zgody na sprzedaż  środka trwałego (koparko-ładowarki  marki  Ostrówek typ  K 
0162 z 1982r.). Zaznaczył, że po podjęciu uchwały zostanie ogłoszony przetarg.
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie.
P.  K.  Dubojski oświadczył,  że  przy  składaniu  wniosku  i  wszelkich  dokumentów  do 
Wojewody odnośnie  inwestycji  w ramach Programu Wieloletniego potrzebne  jest  podanie 
osoby do kontaktu.  Dodał, że podał siebie i w związku z tym zwrócił się z prośbą do Zarządu 
o upoważnienie  go do dokonywania czynności  prawnych związanych z przygotowaniem i 
realizacją  inwestycji  prowadzonych  w  ramach  Programu  Wieloletniego  pod  nazwą 
„Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011”.
Zarząd wyraził zgodę.
Pan Starosta poinformował Zarząd,  że uczestniczył  z Dyrektorem PZD i Wicestarostą  w 
spotkaniu ze Starostą Działdowskim i Wójtem Gminy Iłowo w sprawie współfinansowania 
remontu drogi Napierki – Białuty. Dodał, że negocjacje były bardzo trudne. Zaproponowano, 
żebyśmy   sfinansowali remont tej drogi ponieważ należy do naszego powiatu. 
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P. K. Dubojski oznajmił, że koszt remontu tej drogi wyniesie 300.000zł.
P.  L.  Ekiert oświadczył,  że  nasza  propozycja  była  taka  by  Powiat  Nidzicki,  Powiat 
Działdowski  oraz  Gmina  Iłowo  złożyły  się  po  100.000zł.  Dodał,  że  wstępnie  wyrażono 
zgodę. 
P. K. Dubojski zaznaczył, że ostateczna decyzja zostanie podjęta na sesjach Rady Powiatu 
Nidzica i Działdowo oraz  Sesji Rady Gminy Iłowo.
Zarząd przyjął do wiadomości.
P. K. Dubojski zwrócił się z prośbą do Zarządu o wyrażenie zgody na zatrudnienie robotnika 
drogowego ponieważ jest wiele obowiązków a pracowników niewielu.
Zarząd wyraził zgodę. 
P. K. Dubojski poinformował Zarząd, że pierwsze sprzątanie ulic po okresie zimowym PZD 
wykonuje  we  własnym  zakresie.  Dodał,  że  został  rozstrzygnięty  przetarg  na  następne 
sprzątanie ulic w okresie do listopada br. za kwotę 56.000zł a przeznaczonych było 90.000zł. 
Zaznaczył, że Powiatowy Zarząd Dróg nie jest w stanie sprzątać wszystkich miejscowości w 
których wybudowane są chodniki.

Posiedzenie opuszcza p. K. Dubojski a przybywa p. Patryk Kozłowski.

Ad. III.
P.  P.  Kozłowski  poinformował  Zarząd,  że  Centrum Kształcenia  Praktycznego w Nidzicy 
zwróciło się z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż obrabiarek – tokarek do metali w ilości 
7  sztuk,  samochodu  ciężarowego  STAR  742  oraz  przyczepy  specjalnej  do  przewozu 
pojazdów. Dodał, że obrabiarki pochodzą z lat 70, są wyeksploatowane nie nadające się do 
dalszego  użytkowania.  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  nie  prowadzi  nauczania  w 
zawodzie  tokarz.  Samochód  jest  niewykorzystywany  do  działalności  CKP,  a  generuje 
obciążenia finansowe tj. ubezpieczenia, opłaty OC. Był używany do pomocy drogowej, której 
CKP już nie prowadzi. Pozyskane ze sprzedaży w/w maszyn środki zostaną przeznaczone na 
remonty pozostałych działów szkoleniowych. 
P. E. Rozmus zapytał o zestawienie wartości wycenionych pojazdów i obrabiarek.
P.  P.  Kozłowski  odparł,  że  cały  sprzęt  wyceniono  na  kwotę  34.000zł.  Zaznaczył,  że  w 
związku z powyższym została przygotowana uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż środka trwałego w drodze przetargu otwartego.
Zarząd podjął uchwałę. 
Następnie p. P. Kozłowski oświadczył, że we wrześniu mija 5 lat kadencji dyrektora ZSO w 
Nidzicy.  Dodał,  że  trzeba  podjąć  decyzję  czy  będzie  ogłaszany  konkurs  czy  zostanie 
przedłużona kadencja ponieważ trzeba uruchomić procedury z tym związane lub w przypadku 
przedłużenia kadencji przygotować opinię.
Pan  Starosta odparł,  że  nie  ma  zastrzeżeń  do  pracy  dyrektora  jednak  trzeba  wyjaśnić 
nieprawidłowości w księgowości ZSO.
Pan Wicestarosta oświadczył, że zgadza się z przedmówcą. Zaznaczył, że dyrektor ZSO jest 
operatywny,  wyniki  są  zadowalające  i  mówią  same  za  siebie.  Uważa,  że  zalecenia 
pokontrolne muszą zostać wykonane i dyrektor  wyciągnie odpowiednie wnioski.   
P.  B.  Grochala  dodała,  że  obserwując  pracę  dyrektora  i  współpracując  z  ZSO  nie  ma 
zastrzeżeń. Uważa, że jeśli tych zastrzeżeń nie ma to nie jest konieczne ogłaszanie konkursu.
P. E. Rozmus przychylił  się do opinii  członków Zarządu. Dodał,  że dyrektor  wprowadza 
nowatorskie  pomysły,  nowe  myśli  i  to  wpływa  korzystnie  na  funkcjonowanie  placówki. 
Zaznaczył, że nie wiedział o wynikach kontroli.
Zarząd postanowił, że decyzja zostanie podjęta po rozmowach z Dyrektorem ZSO.
P. P. Kozłowski  przedstawił Zarządowi informację o działalności OHP. Dodał, że po roku 
działania  OHP  nasunęły  się  pomysły  by  wprowadzić  zmiany  i  usprawnić  jego 
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funkcjonowanie. W chwili obecnej OHP podporządkowany jest ZSO ze względu na to, iż jest 
tam gimnazjum. Młodzież uczy się w CKP. Podkreślił, że lepiej byłoby gdyby gimnazjum 
prowadzone byłoby przy ZSZiO. Młodzież podlegałaby pod dyrektora ZSZiO i uczyłaby się 
w Szkole Zawodowej a praktyki dalej by się odbywały w CKP. Podkreślił, że potrzebna jest 
decyzja Zarządu w tej sprawie i pozwolenie Burmistrza na utworzenie gimnazjum. Zapytał 
czy Zarząd  wyraża  zgodę na rozpoczęcie  procedury w sprawie utworzenia  gimnazjum na 
potrzeby OHP przy ZSZiO w Nidzicy.
Pan Wicestarosta uważa, że trzeba porozmawiać na ten temat z dyrektorami.       
P. P. Kozłowski  zaznaczył, że jest to związane także z subwencją oświatową. W ubiegłym 
roku był prowadzony nabór na 30 osób, we wrześniu można by ogłosić nabór na 60. Dodał, że 
warto  pamiętać  o  tym,  że  młodzież  ta  po  ukończeniu  gimnazjum  najprawdopodobniej 
zostanie i będzie kontynuować naukę w Szkole Zawodowej.
Zarząd postanowił, że decyzja w/w sprawie zostanie podjęta na kolejnym posiedzeniu. 

Posiedzenie opuszcza p. P. Kozłowski.

Ad. IV.
Pan  Starosta  przypomniał,  że  Zarząd  obiecał  Dyrektor  PUP  w  Nidzicy  nieodpłatne 
przekazanie samochodu do wykorzystywania w celach służbowych.
P.  R.  Mróz oświadczyła,  że  w  związku  z  tym  została  przygotowana  uchwała  Zarządu 
Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przekazanie  samochodu  osobowego 
stanowiącego własność Starostwa Powiatowego w Nidzicy na rzecz Powiatowego Urzędu 
Pracy w Nidzicy.
Zarząd podjął uchwałę. 
Następnie  p.  R.  Mróz  oświadczyła,  że  został  rozstrzygnięty  konkurs  na  realizację  zadań 
publicznych w 2009 roku na zaplanowaną kwotę 44.000zł. Przekazano kwotę 36.500zł. W 
związku  z  tym  została  przygotowana  uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  wyboru  ofert 
złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 
2009 roku.
Zarząd podjął uchwałę.  
Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:
●  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej – przesunięcie  środków z § 6060 
(wydatki  inwestycyjne  jednostek  budżetowych)  na  §  4270  (zakup  usług  remontowych). 
Uzasadnione  jest  to  otrzymaniem  pomocy  finansowej  w  wysokości  35.000zł  z 
przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego przez Urząd Marszałkowski w 
Olsztynie i wynikającymi z tego tytułu oszczędnościami na § 6060 oraz potrzebą naprawy 
samochodu specjalnego, który uległ wypadkowi w dniu 17.12.2008r. i oszacowanym przez 
rzeczoznawcę samochodowego kosztem jego naprawy na kwotę 82.900zł.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – przesunięcie środków w kwocie 1.600zł z 
§  zakup  usług  pozostałych  na  §  zakup  usług  zdrowotnych.  Utworzenie  nowego  zadania 
spowodowało  przesunięcie  środków  z  paragrafu,  który  został  zlikwidowany  na  paragraf 
aktywny.
Pozytywna opinia Zarządu.   
●  Powiatowy  Zarząd  Dróg –  zmniejszenie  w  §  6050  wydatki  inwestycyjne  jednostek 
budżetowych  kwoty  100.000,00zł  a  zwiększenie  w  §  4270  300.000,00zł  zakup  usług 
remontowych.  Kwota 100.000,00zł zostanie  przeznaczona na remont  drogi powiatowej  Nr 
1554 N Iłowo Osada  Białuty  – Napierki.  W/w środki  zostaną  zabezpieczone  z  §  6050 z 
oszczędności wynikłych po przeprowadzeniu przetargu na przebudowę drogi powiatowej Nr 
1552  N  Zakrzewo  –  Zalesie  –  Zaborowo  realizowanej  w  ramach  NPBDL.  Pozostałe 
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200.000,00zł  stanowi  udział  finansowy  w  realizacji  zadania:  Gmina  Iłowo  Osada  – 
100.000,00zł, Powiat Działdowski – 100.000,00zł zgodnie z zawartą umową.
Pozytywna opinia Zarządu.
●  Poradnia  Psychologiczno  –  Pedagogiczna –  zmniejszenie  o  kwotę  1.865zł  w §  4010 
wynagrodzenia osobowe pracowników a zwiększenie o tę samą kwotę w: § 4040 dodatkowe 
wynagrodzenie  roczne,  §  4110  składki  na  ubezpieczenie  społeczne,  §  4120  składki  na 
Fundusz Pracy i § 4750 zakup akcesoriów komputerowych. Przesunięcie środków związane 
jest  z  uczestnictwem Poradni  w Rządowym Programie  „Bezpieczna  i  przyjazna  szkoła” i 
zwiększeniem  się  w  związku  z  tym  płac  pracowników  oraz  konieczne  jest  zakupienie 
programu antywirusowego do komputerów. O udziale w  w/w programie nie było wiadomo 
przy planowaniu budżetu na 2009r.  
Pozytywna opinia Zarządu.     
●  Zespół  Szkół  Zawodowych  i  Ogólnokształcących  – Pani  Skarbnik  przypomniała,  że 
ZSZiO zwrócił się z prośbą o zwiększenie budżetu na 2009 rok o kwotę 16.200zł na zakup 
instrumentów  muzycznych  w  celu  dalszego  prowadzenia  Szkolnej  Orkiestry  Dętej. 
Zaznaczyła, że zostały wystosowane pisma do gmin o udzielenie pomocy finansowej na w/w 
cel.  Gminy wiejskie  miałyby przekazać  dofinansowanie  w wys.  2.000zł  natomiast  Gmina 
Nidzica 4.000zł natomiast pozostałe środki w wys. 6.200zł musiałby zabezpieczyć powiat. 
Pan  Starosta dodał,  że  występy  szkolnej  orkiestry  wpisały  się  już  na  stałe  w  program 
uroczystości  państwowych  i  lokalnych  organizowanych  przez  samorządy i  uważa,  że  aby 
podtrzymać tę tradycję konieczny jest zakup nowych instrumentów. 
Pozytywna opinia Zarządu.  
● Starostwo Powiatowe – P.  R.  Mróz  poinformowała  Zarząd,  że  w budżecie  Starostwa 
zabezpieczono środki w wys. 1.500zł na Obchody Powiatowego Dnia Strażaka. W związku z 
tym, że obchody w tym roku będą organizowane przez Gminę Janowo jest propozycja by 
środki te w formie porozumienia przekazać dla Janowa, a Gmina ta przedstawi rozliczenie z 
przekazanej kwoty. 
Pozytywna opinia Zarządu. 
●  Starostwo  Powiatowe  –  P.  R.  Mróz oświadczyła,  że  zabezpieczono  także  środki  w 
budżecie  w wys.  1.000zł  na  Turniej  Wiedzy  Pożarniczej.  Nagrody  zostały  zakupione  na 
kwotę  700zł  natomiast  300zł  przeznaczyć  zgodnie  z  prośbą  Prezesa  Zarządu  Oddziału 
Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Nidzicy na pokrycie kosztów 
obiadów dla uczestników eliminacji powiatowych, które zostały przygotowane przez Internat 
ZSZiO. W związku z tym nastąpił wzrost zużycia gazu, środków czystości, wody oraz energii 
elektrycznej niezbędnej do przygotowania obiadów.
Pozytywna opinia Zarządu.    
● Starostwo Powiatowe –  przesunięcie środków w wys. 2.524,00zł; zwiększenie środków 
na: § 4440 odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, § 4210 zakup materiałów i 
wyposażenia  (zakup  nagród  dla  laureatów  olimpiady  wiedzy  o  obronie  cywilnej)  a 
zmniejszenie  w:  §  4410  podróże  służbowe  krajowe,  §  4040  dodatkowe  wynagrodzenia 
roczne, § 4510 opłaty na rzecz budżetu państwa, § 4700 szkolenia pracowników nie będących 
członkami korpusu służby cywilnej.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Powiatowy Urząd Pracy – zwiększenie budżetu o kwotę 149,99zł w związku z udziałem w 
projekcie  „Klucz do kariery”  mającym na celu aktywizację  osób bezrobotnych.  Głównym 
źródłem  finansowania  wydatków  w  ramach  PO  KL  jest  dotacja  rozwojowa.  Środki 
pochodzące z dotacji rozwojowej w części niewykorzystanej  w roku budżetowym 2008 w 
kwocie 149,99zł zostały zwrócone na rachunek projektu w Starostwie Powiatowym a także 
przesunięcie środków w budżecie na kwotę 26,46zł, zmniejszenie w § 4210 zakup materiałów 
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i  wyposażenia  a  zwiększenie  na:  §  4019  wynagrodzenia  osobowe  pracowników,  §  4119 
składki na ubezpieczenie społeczne, § składki na fundusz pracy.
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Zespół Szkół Ogólnokształcących – zwiększenie wydatków o kwotę 19.060zł w związku z 
otrzymaniem skierowania na nauczanie indywidualne uczennicy ZSO, które zostało wydane 
po złożeniu planu budżetu na rok 2009.
Zarząd podejmie decyzję w sprawie w/w wniosku w późniejszym terminie.  
● Zespół Szkół Ogólnokształcących – zwiększenie wydatków o kwotę 16.000zł na § 4210 
zakup materiałów i wyposażenia. W związku z remontem elewacji budynku ZSO w Nidzicy. 
W roku 2008 wykonano elewację trzech ścian budynku. Została do wykonania elewacja na 
ścianie północnej. 
Zarząd  podjął  decyzję,  że  wniosek  ten  zostanie  omówiony  na  kolejnym posiedzeniu 
Zarządu.
●  Parafia  Rzymskokatolicka  w  Kanigowie  –  prośba  o  dofinansowanie  prac,  które  są 
prowadzone przy zabytkowym kościele parafialnym. Jest on wpisany do rejestru zabytków 
pod ochroną Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Parafia  stara  się o dotację  w wys. 
52.271,58zł  na  podstawie  wniosku  złożonego  do  Warmińsko-Mazurskiego  Konserwatora 
Zabytków a także o dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Dodała, że parafia złożyła 
także wniosek do Rady Miasta.  
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie.
Następnie  Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że w  związku  z  przedstawionymi  wyżej 
wnioskami  finansowymi  został  przygotowany  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie 
zmian w planie budżetu.
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały Rady Powiatu.
 P.  R.  Mróz  przedstawiła  również  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu.
Zarząd poparł projekt uchwały. 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus
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